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Z A P I S N I K 
sa 299. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 28. travnja 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka 

za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne 

knjižnice i čitaonice Delnice, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dragan Abramović, JVP 

Delnice, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje 

poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada 

Delnica, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorin Klobučar, GSC Delnice, Mirna 

Janeš, voditeljica programa Pomoć u kući i Osobni asistent, Alen Udovič, direktor GSC Delnice. 
Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Nazočili smo seminaru na temu novog poreza na nekretnine. Odgovore na postavljena pitanja 

nismo dobili, ništa se konkretno ne zna, ne dobivamo niti odgovore poslane na stranicu Udruge 

gradova. Gordana Piskač navodi da je problem u obračunavanju gospodarskih, pomoćnih 

prostora jer ne znamo da li se oni obračunavaju ili ne. Iako se radi o lokalnom porezu JLS nije 

ostavljena mogućnost procjene. Gradonačelnik navodi da je ključno pitanje definicija 

nekretnine.  

- Radilo se na obrazloženju dokumentacije Povjerenstvu za sukob interesa. 

- Danas dostavljamo godišnje izvješće za državne potpore za 2016. godinu. 

- Napravljena je jednostavna nabava za osiguranje. 

- Dostavljena su izvješća o stručnom osposobljavanju od 2011. godine do danas. 

- Isplaćene su naknade za odbore koji su imali sjednice. 

- Došao je ugovor od Ministarstva kulture za pogrebnu kočiju, kontaktirali smo ih i dobit ćemo 

novi troškovnik na 70.000 kuna bez naše obveze osiguranja ostatka sredstava kao što je 

navedeno i u prijavi. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Realizacija planiranih aktivnosti povodom „Tjedna dobre dječje knjige“. 

- Izložba „Knjiga moga djetinjstva“ na kojoj je gost bio književnik Hercigonja. 

- Održali smo 3 radionice za djecu. 

- Jučer je u „Dodiru riječi“ gostovao Miro Gavran. 

- Danas se održava logopedska radionica za djecu i roditelje s poteškoćama u čitanju i pisanju. 

- U radijskoj emisiji dijete je čitalo priču. 

- Uz „Tjedan dobre dječje knjige“ u tijeku u tijeku je akcija upisa u Narodnu knjižnicu i čitaonicu 

u iznosu od 25,00 kn za sve mlađe od 18 godina. 

- Ažuriranje web-a i administrativni poslovi. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Rješenja za posebne uvjete gradnje i komunalni doprinos. 

- Izrada odluke o odabiru ponude za radove na cesti Kendar. 



- Izrađen je okvirni sporazum za nabavu električne energije. 

- Pregled i ocjena ponuda za proširenje javne rasvjete u Lučicama. 

- Popravak javne rasvjete i proširenje u Delničkoj ulici i u Starim Lučicama. 

- Izvještaj o izvršenim radovima na cesti Krašićevica poslan je prema PGŽ radi dodjele sredstava 

u iznosu od 50.000 kuna. 

- Prisustvovanje seminaru na temu poreza na nekretnine. 

- Izvršen je pregled ceste za Podgoru koju treba popraviti jer je uništena uslijed vremena i zime. 

Na najkritičnije dijelove stavit će se asfalt. Isto je i s cestom za Krivac koja će se također 

djelomično asfaltirati. O svemu će se napraviti troškovnik da se vidi o koliko se točno sredstava 

radi.  

- MO Crni Lug je dao primjedbu na uništene ivičnjake i nogostup u Selskoj ulici te smo ŽUC-u 

poslali obavijest da to saniraju jer se radi o njihovoj cesti koja je oštećena uslijed zimske službe. 

- Donesena je odluka za sanaciju stropa gradske uprave, balkona u Brodu na Kupi i stolarije u 

Crnom Lugu. 

- Izdavanje suglasnosti za korištenje javnih površina za predizborne svrhe. 

- Izrada ugovora za postavu terasa. 

- Ovrhe za komunalnu naknadu. 

- Knjiženje komunalne naknade. 

- Kontrola kontejnera postavljenih u romskim naseljima narudžba novih. 

 

IVA ŽAGAR 

- Završena je košnja u Brodu na Kupi. 

- Pospremljeni su rekviziti od Proljetnog sajma. 

- Održavanje čistoće javnih površina. 

- Lavanda je presađena iz polja na druge površine. 

- Uklonjeni su ukrasi od Uskrsa. 

- Organizirano je dežurstvo za čišćenje zelenih površina u nedjelju. 

- Administrativni poslovi. 

 

PETAR HRG 

- Priprema i dopuna dokumentacije za natječaj Idejnog projekta za Japlenški vrh. 

- Priprema dokumentacije za potpis Ugovora s Udrugom Ž.A.R. te dokumentacije za Osnivačku 

skupštinu buduće Udruge iznajmljivača. 

- Administrativni poslovi, podešavanje cjenika suvenirnice, sravnavanje po e-vizitoru. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Vrlo opsežan izvještaj o Udruzi i korisnicima poslan je u nadležno ministarstvo. 

- Održani su individualni sastanci s djelatnicima. 

- Danas se pruža psihološka podrška djelatnicima pod vodstvom dr. Komljenović. 

- Pružene su sve usluge pomoći u kući i asistencije u nastavi. 

- Priprema dokumentacije za predaju izvještaja o radu svih djelatnika Udruge. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Vožnja vode za ispitivanje klizišta na cesti prema Rijeci. 

- Pregled hidranata na području Grada Delnica. 

- Redovne vježbe. 

- Održan je sastanak Upravnog odbora. 

- Pripreme za Dan sv. Florijana i dolazeći Mjesec zaštite od požara. 

 

ALEN UDOVIČ 

- Održana je Skupština Društva. 

- Posjetili smo sajam žičara, ratraka i opreme za skijanje INTERALPIN u Innsbrucku. 

- Redovne aktivnosti na Platku i Delnicama. 

- Redovno održavanje objekata i priprema za ljetnu sezonu. 

 



 

GORDANA PISKAČ 

- UPU: izvršena je dostava odluke o odabiru, dostava ugovora i svih podloga za izradu izmjena 

Plana. 

- Sanacija stepenica do Lovačkog doma. 

- Aktivnosti vezane uz nabavu sprava za trim stazu. 

- Izdan je nalog za izvedbu radova na izradi priključka za svjetleće panoe. 

- Izdan je nalog za izradu prijevoda Vodiča za investitore. 

- Otvaranje i pregled ponuda za Glavni projekt za energetsku obnovu. 

- Poslan je dopis MUP-u vezano za stambene kontejnere za romske obitelji kako bismo dobili 

izvješće što se zapravo dogodilo, čiji su kontejneri i po čijem su nalogu dopremljeni. 

- Održano je savjetovanje o porezu na nekretnine. 

- Danas će se Hrvatskim cestama uputiti dopis vezano uz ograničenje brzine u naselju Marija 

Trošt. 

- Izvršen je snimak visina na cestama u Lučicama vezano uz rekonstrukciju. Potrebno je još 

zatražiti ponude za izradu projekta uređenja cesta. 

- Od PGŽ su dobiveni ugovori za sufinanciranje Glavnog projekta tržnice na iznos od 100.000 

kuna. Krenut će se s postupkom nabave za izradu Glavnog projekta. 

- Kontinuirani rad sa strankama na temu poreza na nekretnine i popunjavanja upitnika. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Ovjera radnog vremena ugostiteljskih objekata. 

- Nastavak aktivnosti na izlučivanju arhivske građe. 

- Nastavljaju se aktivnosti vezane uz vjerodostojnost izjava službenika temeljem dopisa 

Ministarstva uprave. 

- Na inicijativu Odsjeka za komunalne poslove izrađen je dopis trgovačkim sudovima. 

- Prikupljana je i poslana dokumentacija Zavodu za zapošljavanje. 

- Izlučeno je gradivo od izbora za Sabor i predsjednika RH iz 2015. godine, DIP-u je proslijeđen 

zapisnik a preuzimanje građe odradit će Metis. 

- Izrađen je Plan savjetovanja sa zainteresiranom javnošću koji je objavljen na web stranici. 

- Socijalno vijeće održalo je sastanak nakon čega su izrađena rješenja i dopisi. 

- Poslan je dopis Ministarstvu državne imovine vezano uz kotlovnicu u Domu HV. 

- Odgovori na zahtjeve za otkup zemljišta. 

- Kontakt s Javnobilježničkim uredom u Rijeci vezano uz K1 i OTP banku. 

- PP Delnice provodi istragu vezano uz prodani stan u Zagrebu te im je dostavljena sva potrebna 

dokumentacija. 

- Napravljen je obračun i izdana faktura za drvne sortimente na V1, u Lučicama i u parku. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Danas je 15 dana od kako su kontejneri postavljeni u Vučjoj jami a ništa se konkretno nije 

dogodilo. Pita je li komunalni redar poslan na tu lokaciju. Gordana Piskač navodi da komunalni 

redar trenutno koristi godišnji odmor, da je Grad poduzeo sve što je u njegovoj nadležnosti 

Davorin Klobučar moli Grad za jače, žešće i češće intervencije Policije u romskim naseljima 

samim time što počinje ribička sezona, dolaze svjetski ribiči koji su i najveći promotori našeg 

turizma. Prošle godine jednom od ribiča dogodilo se razbojništvo što je nedopustivo i što je 

šamar našem turizmu. 

- Zahvaljuje KTD „Risnjak – Delnice“ na kvalitetno odrađenoj košnji u Brodu na Kupi. 

 

Na kraju sjednice gradonačelnik obavještava da će se sljedeća sjednica Gradonačelnikovog 

stručnog kolegija održati u utorak 2. svibnja. 

 

Dovršeno u 8,25 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 


